
 

 

Vážení členové KRK, 
  
děkujeme za zaslaný zápis KRK č. 1/2025. Předně bychom Vám chtěli popřát vše nejlepší do nového 
roku, hodně zdraví, spokojenosti a úspěchů v osobním i agility životě. 
 
Níže si dovolím reagovat na za Výkonný výbor na Vaše dotazy. Je až s podivem, jak umí KRK načasovat 
zaslání svého zápisu vždy do nějaké významné klubové akce. 
 

1. WAO 
S organizátorem WAO nemá KAČR žádnou smlouvu, pro účast na tomto prestižním 
mezinárodním závodě je nutné zaslat závaznou přihlášku, tak jako na jiné agility akce. Pro 
informaci KRK také sdílíme, že KAČR nemá smlouvu ani s FCI.  
Rádi bychom vám objasnili, že zasláním přihlášky na jakýkoliv závod, ať již závod český nebo 
zahraniční, je zasláním a na druhé straně přijetím přihlášky de facto uzavřena smlouva (oferta 
a akceptace). Tím se pořadatel zavazuje poskytnout službu, naopak přihlášený akceptuje 
pravidla apod. Pokud byste kdykoliv potřebovali poskytnout další informace, jsme Vám 
samozřejmě k dispozici, byť to členů Klubu agility toto základní právní podvědomí 
předpokládáme automaticky. 

 
2. Členská schůze – zápisy 

Děkujeme za připomenutí. Na zápisu ze členské schůze 2024 pracujeme a aktuálně je 
finalizován. 
 

3. Spolkový rejstřík 
Děkujeme za připomenutí, samozřejmě dáme do pořádku. Po nástupu jsme po předchozích 
výkonných výborech doplňovali a opravovali agendu obchodního rejstříku od roku 2014, tedy 
8 let zpětně, snad nám tedy prodlení odpustíte. 

 
4. Účetnictví 

a. Předložení účetnictví 
Účetní doklady za rok 2024 budou během Q1 roku 2025 zaslány KRK zároveň s exportem 
z Pohody. 
Omlouváme se, pokud KRK neobdržel bankovní výpis za měsíc listopad, stačilo napsat 
zprávu/mail/zavolat. Během prosince řešil VV hlavně organizaci nadcházející sezóny, soudní 
spor a dovolil si i slavit Vánoce. 
 

b. Rozpočet 
Příloha se sumárním návrhem rozpočtu pro rok 2024 je přílohou zápisu z jednání z 21.2.2024 
(potřeba scrollovat na konec dokumentu). 
 

c. Zpráva z auditu za roku 2023 
Bude předložena. 
 

d. Zisk 
VV žádá KRK, aby nevykládal data bez kontextu. Hodnotit zůstatek na účtu, navíc v období 
členských poplatků, bez sdílení informace o očekávaných nákladech na chod klubu a zajištění 
všech akcí a reprezentací je velice mylné. Návrh rozpočtu pro rok 2025 bude po schválení VV 
zveřejněn. 
 

e. Hospodářská výsledek 



 

 

Vzhledem ke zveřejňovanému vyúčtování všech akcí a hospodaření klubu na webových 
stránkách nepovažuje VV správu financí za bezprecedentní. Naopak. 
Výsledné hospodaření KAČR může KRK nalézt ve zveřejněných daňových přiznání. Rok 2023 si 
KRK jistě umí vygenerovat ze systému Pohoda, rok 2024 obdrží. 
 

f. Inventarizace 
Byla KRK zaslána e-mailem 13.9.2024. 
 

5. Právní zastoupení 
Děkujeme za upozornění, ano v per rollam chybí, že se jedná o 3.000 Kč bez DPH/hod. Věříme, 
že KRK nepředpokládál, že by právní zastoupení ve vleklém soudním procesu bylo honorováno 
pouze 3.000 Kč bez DPH. Pokud KRK kontroluje bankovní výpis, nalezl by více plateb faktur za 
právní zastoupení, tedy nejen 29.000 Kč. 
Zde by VV konstatoval, že i předseda KRK mohl pomoci eliminovat situaci, která je součástí 
soudního sporu, když na daném závodě byl přítomen osobně a na nesprávnost situace 
upozornil až po skončení, ač o ní věděl. Tím by bylo ušetřeno značné množství finančních 
prostředků klubu. 

 
6. Per rollam 

Per rollam jsou zveřejněny s datem, kdy byly hlasovány. Děkujeme za pochopení. 
 
7. Webové stránky 

Děkujeme za připomínku. 
 
8. KACR.INFO 

V návrhu rozpočtu jsou vždy uvedené všechny položky/investice/činnosti, které by VV rád 
v daném roce provedl (musíme předpokládat investice, pokud je plánujeme provést). Upgrade 
systému v roce 2023 v očekávané investici neproběhl, členská základna by o takovém kroku 
byla informována (a diskuze jak KRK ví, proběhla i na členské schůzi, kde tato informace byla 
zmíněna).  
Veškeré vynaložené náklady klubu vidí KRK v exportu z Pohody, data tedy má k dispozici. 
Systém je aktualizován průběžně, v roce 2023 a 2024 byly úpravy provedeny bez nároku na 
odměnu. Rádi tedy využijeme této příležitosti k tomu, abychom veřejně panu Palatovi 
poděkovali nejen za provedené úpravy ale také za průběžnou správu systému a veškerý přínos, 
který to pro Klub agility má. Jedná se o velký a časově náročný kus práce. 

 
9. Kárný řád 

Děkujeme za připomenutí. Ano, disciplinární řád je určitě prioritou. 
 
10. Transparentnost 

Všechny nabídky, které má VV k dispozici byly zveřejněny součástí hlasování o pořádání 
klubových akcí. Netušíme, kam KRK tímto bodem míří. 

 
11. Soustředění juniorů 

Pokud by KRK nepředjímal a třeba se obyčejně dotázal (stejně jako to udělali zájemci ve 
výběrovém řízení pro manažera reprezentace JOAWC+SOAWC), zjistil by, že v případě 2. 
soustředění se jedná o soustředění pro juniorskou veřejnost (ne povinné soustředění juniorské 
reprezentace, které zůstává v původním formátu). V rámci jednání s generálním sponzorem by 
KAČR rád použil toto financování právě na uspořádání kempu pro mládež. 

 



 

 

12. Prodej překážek 
Dovolíme si opravit dezinformaci KRK, jelikož prodej překážek byl pouze DISKUTOVÁN na 
členské schůzi v roce 2023 (nikoliv 2022), neproběhlo k němu žádné schvalování. 
A ano, rádi bychom to v tomto roce uskutečnili (tak jak jsem zmiňovala na členské schůzi, kde 
byl KRK přítomen). 

 
13. Schůze VV 

V minulých obdobích byla praxe různá. Děkujeme za dotaz, pokud má KRK body k projednání, 
prosíme o jejich zaslání s žádostí o účast na jednání VV. 

 
Dotaz VV na KRK: 

• KRK byla opakovaně žádána o informaci šetření KRK ve věci vyúčtování vratné kauce za 
karavan bývalého předsedy pana Stanislava Maška. Děkujeme za žádné závěry. 

• VV žádá KRK o informaci, k jakému termínu doručí KRK zapůjčené účetní doklady. Přestože 
se jedná o kopie dokladů, VV má za to, že by se účetnictví klubu mělo být správně 
archivováno. Aktuálně je zřejmé, že VV udělal dobře, když poskytl KRK jen kopie dokladů, 
jelikož i přes značné urgence se nedaří KRK účetní doklady vrátit. 
Prosíme o zaslání termínu doručení obratem. 


